
 

 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 15. ledna 2024 
 
Místo a čas konání: víceúčelový objekt TITAN, studentská část, 12:30  
 
Přítomni:  
doc. Ing. František Dušek, CSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., doc. Mgr. Filip Grygar, Ph.D., 
prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., doc. Ing. et Ing. Renáta 
Myšková, Ph.D.doc. Ing. Pavel Panoch, Ph.D., doc. Ing. Radovan Soušek, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., 
Ing. Tomáš Fišera, Ing. Zuzana Gojná 
Omluveni:  
prof. Ing. Petr Kalenda, CSc., prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. 
Hosté:  
prof. Ing. Petr Němec, Ph.D., doc. Ing. Libor Dostál, Ph.D., Ing. Jan Vávra, Ph.D., doc. Ing. Pavla 
Klepková-Vodová, Ph.D., doc. Ing. Michael Bažant, Ph.D. 
 

Program jednání: 
1. Zahájení. 
2. Žádost o vnitřní akreditaci akademicky zaměřeného bakalářského studijního programu 

Chemie pro vědu Fakulty chemicko-technologické. 
3. Žádost o vnitřní akreditaci akademicky zaměřeného bakalářského studijního programu 

Management udržitelnosti podniků Fakulty chemicko-technologické. 
4. Žádost o změnu garanta bakalářského studijního programu Dopravní stavitelství 

a navazujícího magisterského studijního programu Dopravní stavitelství Dopravní 
fakulty Jana Pernera. 

5. Žádost o projednání změn v uskutečňování habilitačního a jmenovacího řízení v oboru 
Dopravní prostředky a infrastruktura Dopravní fakulty Jana Pernera. 

6. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
ekonomicko-správní. 

7. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
filozofické. 

8. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
chemicko-technologické. 

9. Evaluace plnění projektu Národní plán obnovy za rok 2023. 
10. Nastavení procesu schvalování programů CŽV zakončených udělením mikrocertifikátu. 
11. Příprava Dodatku ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností UPCE za rok 2023. 
12. Různé. 
13. Závěr. 

 
1. Zahájení. 
Místopředsedkyně Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Molková, 
přivítala na jednání přítomné členy RVH, informovala o omluvené neúčasti prof. Čapka a prof. Kalendy 
a seznámila přítomné s programem jednání. Nikdo z přítomných nepožádal o doplnění navrženého 
programu, prof. Molková nechala hlasovat o jeho znění. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh programu byl přijat. 
Jednání RVH bylo zahájeno. 

K jednání se připojil doc. Panoch. (12:35) 
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2. Žádost o vnitřní akreditaci akademicky zaměřeného bakalářského studijního programu Chemie 
pro vědu Fakulty chemicko-technologické. 
Prof. Molková představila přítomným žádost o vnitřní akreditaci bakalářského studijního programu 
Chemie pro vědu a přivítala na jednání zástupce Fakulty chemicko-technologické, děkana, prof. Němce, 
garanta, doc. Dostála, a zpravodaje technické odborné komise, doc. Bažanta. Prof. Němec představil 
strategické důvody pro zavedení tohoto studijního programu, který je určený pro nadané studenty. 
Doc. Dostál jeho vyjádření doplnil, studijní program bude v mnoha ohledech unikátní, bude se jednat 
o jediný studijní program s přijímacími zkouškami a studentům bude věnována velká pozornost. 

K jednání se připojil doc. Soušek (12:41) 
Doc. Bažant stručně shrnul zásadní připomínky obou posuzovatelů, zástupci fakulty na připomínky 
reagovali. Stanovisko technické odborné komise za nepřítomného předsedu, prof. Kalendu, přednesla 
prof. Molková. Bylo konstatováno, že předložená žádost o vnitřní akreditaci dokládá soulad studijního 
programu se strategickým záměrem Univerzity Pardubice a Fakulty chemicko-technologické a splňuje 
požadavky standardů. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili prof. Molková, doc. Dušek, Dr. Bělina, 
prof. Fusek. Diskutována byla možnost akreditovat takovýto studijní program jako pětiletý 
magisterský. Předmětem diskuse bylo dále očekávané množství studentů a pravděpodobnost naplnění 
tohoto počtu nadanými studenty, struktura studijního plánu a možnost přestupu do tohoto studijního 
programu po prvním ročníku.  
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 15. ledna 2024, v souladu s čl. 20 
odst. 3 písm. a) Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, 
usnesla o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijního programu podané dne 2. listopadu 
2023, číslo FCHT/2023/189/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace bakalářskému akademicky zaměřenému studijnímu programu Chemie 
pro vědu se standardní dobou studia 3 roky, formou studia prezenční, zařazenému ve smyslu § 44a 
zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých 
školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblasti vzdělávání Chemie, pro uskutečňování Fakultou 
chemicko-technologickou, a to na dobu 6 let, tedy do 15. ledna 2030, s nápravným opatřením 
do 1. března 2024.  
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Žádost o vnitřní akreditaci akademicky zaměřeného bakalářského studijního programu 

Management udržitelnosti podniků Fakulty chemicko-technologické. 

Prof. Molková přiblížila členům RVH žádost o vnitřní akreditaci bakalářského studijního programu 
Management udržitelnosti podniků Fakulty chemicko-technologické a přivítala na jednání zástupce 
zmíněné fakulty, děkana, prof. Němce, garanta studijního programu, Dr. Vávru, a zpravodajku 
ekonomické odborné komise, doc. Klepkovou-Vodovou. Prof. Němec zdůraznil, že nový studijní 
program by měl nahradit stávající studijní program, který studenty příliš nezaujal, Dr. Vávra představil 
strategii katedry, která vedla k vytvoření tohoto nového studijního programu. Zpravodajka ekonomické 
odborné komise uvedla hlavní body tří posudků, jelikož se jedná o studijní program zařazený do dvou 
oblastí vzdělávání, Ekonomické obory a Chemie. Se závěrečným stanoviskem ekonomické odborné 
komise seznámila přítomné její předsedkyně, doc. Myšková. Bylo konstatováno, že předložená žádost 
o vnitřní akreditaci dokládá soulad studijního programu se strategickým záměrem Univerzity Pardubice 
a Fakulty chemicko-technologické a splňuje požadavky standardů. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili především Dr. Bělina a doc. Dušek. Diskuse 
byla zaměřena na tematické okruhy státní závěrečné zkoušky a předměty vedoucí ke státní závěrečné 
zkoušce. Dále bylo diskutováno znění nápravného opatření a potřeba změny garanta původního 
studijního programu, aby byl naplněn standard týkající se možného počtu garantovaných studijních 
programů.  
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Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 15. ledna 2024, v souladu s čl. 20 
odst. 3 písm. a) Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, 
usnesla o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijního programu podané 
dne 27. listopadu 2023, číslo FCHT/2023/193/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace bakalářskému akademicky zaměřenému studijnímu programu 
Management udržitelnosti podniků se standardní dobou studia 3 roky, formou studia prezenční, 
zařazenému ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších 
zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblastí vzdělávání Ekonomické 
obory (75%) a Chemie (25%), pro uskutečňování Fakultou chemicko-technologickou, a to na dobu 6 let, 
tedy do 15. ledna 2030, s nápravným opatřením do 30. dubna 2024.  
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
4. Žádost o změnu garanta bakalářského studijního programu Dopravní stavitelství a navazujícího 
magisterského studijního programu Dopravní stavitelství Dopravní fakulty Jana Pernera. 
Prof. Molková seznámila přítomné se žádostí Dopravní fakulty Jana Pernera o změnu garanta 
bakalářského studijního programu Dopravní stavitelství a navazujícího magisterského studijního 
programu Dopravní stavitelství. Změna garanta souvisí s akreditací profesně zaměřených studijních 
programů, které nahradí tyto původní akademicky zaměřené programy, do nichž již fakulta nebude 
přijímat studenty. Jejich akreditace byla na žádost fakulty Národním akreditačním úřadem prodloužena 
pouze na dostudování stávajících studentů. Garantem nově akreditovaných studijních programů je 
doc. Culek. Změna garanta je nutná ke splnění standardu, který stanovuje maximální počet a strukturu 
garantovaných studijních programů jedním akademickým pracovníkem. Nově navrhovaným garantem 
studijních programů určených k dostudování studentů je doc. Řoutil. 
K bodu jednání proběhla diskuse. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4a: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje předloženou žádost Dopravní 
fakulty Jana Pernera o změnu garanta akademicky zaměřeného bakalářského studijního programu 
Dopravní stavitelství (DFJP/2018/56/1). 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
Návrh usnesení k bodu 4b: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje předloženou žádost Dopravní 
fakulty Jana Pernera o změnu garanta akademicky zaměřeného navazujícího magisterského studijního 
programu Dopravní stavitelství (DFJP/2018/57/1) 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Žádost o projednání změn v uskutečňování habilitačního a jmenovacího řízení v oboru Dopravní 
prostředky a infrastruktura Dopravní fakulty Jana Pernera 
Prof. Molková představila žádost Dopravní fakulty Jana Pernera o projednání změn v personálním 
zajištění habilitačního a jmenovacího řízení v oboro Dopravní prostředky a infrastruktura, konkrétně 
změnu členů Vědecké rady UPCE uvedených v akreditačních spisech jako osoby zajišťující daná řízení. 
Podle metodického pokynu NAÚ je UPCE povinna tyto změny akreditačnímu úřadu oznámit. 
K bodu jednání proběhla diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 5: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje změny v personálním zajištění 
habilitačního a jmenovacího řízení oboru Dopravní prostředky a infrastruktura Dopravní fakulty Jana 
Pernera a předá informaci Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  
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6. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-
správní. 
Prof. Molková shrnula změny nezávažného charakteru v uskutečňování studijních programů Fakulty 
ekonomicko-správní, které RVH projednávala v listopadu 2023 a požádala fakultu o doplnění 
zdůvodnění provedených změn do předložených materiálů. Členové RVH měly veškeré materiály 
k dispozici předem na sharepointu RVH. K bodu jednání proběhla diskuse.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 6: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické. 
Prof. Molková představila změny nezávažného charakteru realizované ve studijních programech 
Fakulty filozofické a požádala prof. Lenderovou o komentář k oznamovaným změnám. Jedná 
se převážně o změny v personálním zabezpečení celkem třech studijních programů. Podklady k tomuto 
bodu byly k dispozici členům RVH na datovém úložišti. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 7: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
8. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty chemicko-
technologické. 
Prof. Molková stručně představila změny nezávažného charakteru, které byly uskutečněny Fakultou 
chemicko-technologickou v jejích studijních programech. Jedná se o změny personálního zabezpečení 
malého počtu předmětů, které jsou ale součástí studijních plánů více studijních programů. Podklady 
k projednání tohoto bodu byly k dispozici členům RVH na sharepointu RVH. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 8: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty chemicko-technologické. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
9. Evaluace plnění projektu Národní plán obnovy za rok 2023. 
Prof. Molková stručně charakterizovala projekt Národního plán obnovy UPCE, který je dělen na několik 
částí a je dle dokumentace připravené projektovým oddělením UPCE je realizován dle plánu. 
V následné diskusi bylo vysvětleno, že RVH je orgánem povinným každoročně evaluovat plnění 
projektu dle zadání projektu. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 9: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnocení stavu realizace 
projektu Národního plánu obnovy Univerzity Pardubice za období 1. 12. 2022 – 30. 11. 2023. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
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10. Nastavení procesu schvalování programů CŽV zakončených udělením mikrocertifikátu. 
Prorektor Panoch informoval přítomné členy o potřebě úpravy vnitřních procesů týkajících 
se programů celoživotního vzdělávání zakončených udělením tzv. mikrocertifikátu. V současné době 
je tato problematika na UPCE řešena v rámci jednoho z cílů projektu NPO a zároveň probíhá 
mezifakultní diskuse o možných podobách nastavení. Pror. Panoch zdůraznil, že u těchto programů 
CŽV je nutné zajistit deklarovatelnost výstupů z učení a garantovat kvalitu těchto programů. Je tedy 
otázkou, zda by orgánem zajišťujícím kvalitu i této formy vzdělávání neměla být RVH. Problematika 
bude řešena na následujících jednáních. 
 
11. Příprava Dodatku ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 
činností UPCE za rok 2023. 
Prof. Molková připomněla, že v loňském roce byla zpracována zpráva o vnitřním hodnocení kvality 
na UPCE, která bude letos doplněna pouze dodatkem této zprávy, jehož struktura bude odpovídat 
struktuře zprávy a bude tradičně obsahovat změny sledovaných procesů za rok 2023. Dodatek bude 
připraven v součinnosti s jednotlivými rektorátními útvary tak, aby byl členům RVH dán k připomínkám 
nejpozději během měsíce dubna. 
 
10. Různé. 
Prof. Lenderová informovala o ukončení pracovního poměru dr. Jaklové, která je garantkou nedávno 
projednávaného studijního programu Německý jazyk pro odbornou praxi a v této souvislosti byla 
diskutována otázka dopadu této změny na realizaci studijního programu. 
Prof. Molková upozornila, že z důvodu velkého počtu studijních programů, které projdou v letošním 
roce procesem vnitřního hodnocení kvality, bude naplánováno zvláštní jednání RVH věnované 
pouze výsledkům vnitřního hodnocení kvality studijních programů. 
 
12. Závěr. 
Prof. Molková poděkovala přítomným za účast a ukončila zasedání. 
 
 
 
 

Pardubice dne 15. ledna 2024 

 

 

 
prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D. v. r. 

místopředsedkyně Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 
 
 
 

 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 

 


